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RG.0012.16.2012 
 

Protokół Nr 20/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 10 lipca 2012 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1003 a zakończyła o 1135. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany 
porządek obrad, do którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 
zaciągniętego przez GSPZOZ przedstawiła Z-ca Dyrektora GSPZOZ Danuta 
Podgórska. 
P. Danuta Podgórska udzielając informacji na temat sytuacji finansowej 
GSPZOZ powiadomiła, iż obecnie na koncie Zakładu jest tylko 35 tyś zł. Do 
spłacenia rachunków, ZUS, Urzędu Skarbowego jest kwota 61 tys. zł . Kredyt w 
wysokości 100 tyś zł zgodnie z projektem uchwały jest niewystarczający, aby 
Zakład mógł funkcjonować. P. Podgórska nadmieniła, że Rada Społeczna 
pozytywnie zaopiniowała wniosek Dyrektora GSPZOZ o zaciągniecie kredytu w 
kwocie 150 tyś. zł, która stanowi minimum na pokrycie bieżących zaległości.     
P. Podgórska zawnioskowała o poręczenie kredytu w wysokości 150 tyś. zł, 
bowiem mniejsza kwota może skutkować zakłóceniem pracy GSPZOZ, 
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niewypłaceniem wynagrodzenia dla pracowników, brakiem zapewnienia opieki 
medycznej, nawet zamknięciem ośrodków zdrowia. 
Po dyskusji Komisja nie zaopiniowała przedłożonego projektu uchwały w 
związku z brakiem większej ilości informacji, co do możliwej wysokości 
kredytu poręczonego przez gminę.  
 
Ad. IV/2.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Radomyśl nad Sanem w charakterze Partnera do projektu „Trasy rowerowe w 
Polsce Wschodniej” realizowanego w ramach Osi priorytetowej V: 
Zrównoważony rozwój potencjału turystycznego opartego o warunki naturalne, 
Działanie V.2 Trasy rowerowe Programu Operacyjnego Rozwój Polski 
Wschodniej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 
5 głosów „za”. 
 
Ad. IV/3.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 
„za” - jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2012 przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany - 5 głosów „za” 
- jednogłośnie. 
 
Ad. IV/5.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 
„za” - jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
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Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 
 
 


